
El Parlament demana accions a la l�nia de tren

Vic-Ripoll-Puigcerd�

CiU reclama que ADIF mantingui el taller de reparacions de Ripoll que d�na

feina a 20 persones

RIPOLL | DDG

La Comissi� de Territori i Sostenibilitat ha aprovat dues propostes de resoluci� de CiU. Els informes jur�dics fan

refer�ncia a a la l�nia R3 de rodalies (l'Hospitalet de Llobregat, Granollers, Vic, Ripoll i Puigcerd�). Les demandes

van tirar endavant, amb els vots a favor de totes les formacions excepte el PPC. Les propostes demanen el

desdoblanent de la l�nia, un pla de millora de les estacions i la continu�tat del servei de manteniment ubicat a

Ripoll (d�na feina a una vintena de persones).

En refer�ncia a les propostes, Xavier Cima (diputat ripoll�s per CiU) ha declarat a mijans digitals que, segons el

seu criteri, el Govern espanyol no assumeix les seves responsabilitats envers la l�nia. Aix� doncs, ha explicat que

les propostes de resoluci� demanen que el Ministeri faci la inversi� que li toca i que des del territori es reclama

des de fa anys.

Ha argumentat que el Govern ha fet moltes promeses i ha intentat programar els pressupostos de l'Estat, per� al

f inal no ho ha acabat de concretar.

Respecte a l'historial de demandes i promeses, Cima ha recordat que el projecte de desdoblament estava incl�s

en el Plan Estrat�gico de Infraestructuras y Transpor te de Barcelona 2005-20 i en el Pla de Rodalies de

Barcelona 2008-15. Es tracta de dos plans del Ministeri de Foment. Ha afegit que encara hi ha hagut d'altres

previsions pressupost�ries per la infraestuctura que al f inal no s'han fet.

Cima ha titllat d'intolerable la manca d'inversi� de l'Estat envers la l�nia. Ha considerat que el Govern de l'Estat ha

donat mostres d'absentisme i de desconnexi� respecte a la l�nia.

A efectes pr�ctics -segons ell-, la manca d'inversi� fa que el temps del trajecte sigui el mateix que fa 100 anys,

quan es va inaugurar la l�nia.

Davant de la situaci�, Cima ha demanat la uni� d'acci� dels par tits catalans a Madrid. En concret, vol que els

altres par tits donin supor t a les peticions de Converg�ncia i Uni� per tal que l'Estat incorpori les millores en la

l�nia als pressupostos generals de l'Estat pel 2016. Ha posat �mfasi en evitar que ADIF supremeixi la base de

manteniment ubicada a Ripoll. Ha apuntat que a par t dels llocs de treball que es perdrien, el taller �s molt

necessari per la freq��ncia de les avaries al tram ripoll�s.
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